
Protokoll styremøte 05.03.24. 

Til stede: Jan Olav Fredriksen, Monika Ravik, Lene Gurholt, Jan Oddmund Ødegaard, 
Didrik Bakken, Nina Paulsen, Gunnbjørg Groven Aspheim. 

Saksliste: 

1.  Gjennomgang protokoll årsmøte 2024. 

- Protokoll ble lest opp - godkjent. 

2.  2 nye styremedlemmer. 

- Didrik Bakken er nytt styremedlem og Nina Paulsen er ny som varamedlem. 

- Gikk gjennom arbeidsoppgavene i styret. 

3. Nøkler til Pors og klubbrom. 

- Styremedlem som har gått ut av styret har levert nøkler. 

- Nytt styremedlem får nøkler. 

- Instruktører trenger nøkler. 

- Blir kopiert opp flere sett. 

4. Budsjett for 2024.       

- Gikk gjennom budsjettet med de nye i styret. 

5. Medlemsmøte etter årsmøte 15.02.24. 

- Referatet ble lest opp.. Det blir lagt ut på hjemmesiden.  

6. Satse på de unge(medlemsmøte). 

- Dette er under planlegging. 

7. Jubileumsfest 35 år. 

- Siden vi måtte vente 2-3 år med å feire 30 års jubileum, så venter vi til det blir 40 år. 

8. T- Skjorter. 

- Kommet ønsker om klubb T-skjorter. 

- Skal se på priser, farger, og fasonger og kommer tilbake med dette. 

9. Kurs 2024.    

- Godt i gang med 2. kursrekke. Etter andre kursrekke blir det trio kurs og videregående, 
videregående kurs 2 mandager. 

 

 



10. Konkurranser. 

- Det var konkurranse trening 07.03.24 på Pors en time før dansekvelden. Og det vil være 
mulighet for å trene på Pors av og til før dansekveld fremover. 

11. Kafe K. 

- Mye opptatt der så må være tidlig ute med å reservere lokalet. 

12. Musikkanlegget på Pors. 

- Høyttalere og miksepult har blitt testet og skal være i orden, mulig fornyelse av 
basskasse. 

13. Fuktighet på gulvet. 

- Det er kjøpt inn 2 vifter. 

- Jobbegjengen må passe på å starte avtrekksvifte på kjøkkenet, og begynne å lufte med 
vinduene i tide. Da får vi ut varme og fuktig luft før lokalet fylles opp. 

14. Andre ting. 

- Kjøper et skilt med GRSK som skal stå på trappa. 

- Forslag om å trene litt før dansekveld for grunnkurs deltagere. 

- Jubileumskonto bør overføres sparekonto da det er bedre rente. Og også foliokonto hvis 
det står mye der. Sjekke også kontoen til GSDO for å se om vi får bede rente. 

- Oppdatere gratis inngang liste. 

- Forslag om å bytte på flere hjelpere til kurs. 

- Få rettet opp jobbegjeng liste og rettet opp adressen til Pors Klubbhus på 
hjemmesiden. 

 


